
Fra: Njål Hansen
Til: Ragnhild Undertun
Kopi: Audhild Schaathun
Emne: Re: Val GMU
Dato: mandag 8. mai 2023 11:39:09

Innstilling:

Det blir i løpet av 2023 strategiske endringer i selskapet og det legges opp til en
ekstraordinær generalforsamling i løpet av høsten.

Styret som velges i juni vil antakelig endres til høsten.

Derfor har valgkomiteen forespurt sittende styremedlemmer om å ta gjenvalg. Samtlige har
takket ja til det.

Valgnemnda nominerer følgende styre:
Hallvard Oppedal – på val – Gulen kommune
Karstein Totland – (2022 – 2024) – Masfjorden kommune
Sigmund Holmaas – på val – næringslivsrepr.
Marte Sleire Hatlevik – på val – næringslivsrepr.
Lina Braanaas Utne – (2022 – 2024) – næringslivsrepr.
Beate S. Korsøen – (2022 – 2024) – næringslivsrepr.
Karl Vågstøl – (2022 -2024) Vestland fylke

Valgkomiteen takker for seg ved denne generalforsamlingen. 

Det har vært tradisjon at avtroppende og tidligere styremedlemmer utgjør valgkomite.
Styremedlemmer som fratrer til høsten kan vurderes til valgkomite for den planlagte
ekstraordinære generalforsamlingen.

Best regards,
Njål Hansen
CEO 
Beat Technology AS
+4797061370

man. 8. mai 2023 kl. 11:28 skrev Ragnhild Undertun <ragnhild@gmu.no>:
>
> Ja det må vere greitt, fint om de flettar de inn i innstillinga så blir det klargjort alt no. –
Og forhåpentligvis vedteke.
>
>  
>
> Ragnhild
>
>  
>
> Fra: Njål Hansen <njaha@beat.no>
> Sendt: mandag 8. mai 2023 11:25
> Til: Ragnhild Undertun <ragnhild@gmu.no>
> Kopi: Audhild Schaathun <audhild.schaathun@enivest.net>
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> Emne: Re: Val GMU
>
>  
>
> Hei,
>
>  
>
> Jeg tenker noe i denne retning:
>
>  
>
> Valgkomiteen takker for seg ved denne generalforsamlingen. Det har vært tradisjon at
avtroppende og tidligere styremedlemmer utgjør valgkomite og styremedlemmer som
fratrer til høsten kan vurderes til valgkomite for den planlagte ekstraordinære
generalforsamlingen.
>
>
> Best regards,
>
> Njål Hansen
>
> CEO 
>
> Beat Technology AS
>
> +4797061370
>
>  
>
>  
>
> man. 8. mai 2023 kl. 11:14 skrev Ragnhild Undertun <ragnhild@gmu.no>:
>
> Flott!
>
> Takk for rask respons!
> Fint om de også kan legge inn ein kommentar om valnemnd for e.o. generalforsamling
til hausten, greitt at dette er avklart på førehand.
>
>  
>
>  
>
> Med venleg helsing
>
> Ragnhild Undertun
> Dagleg leiar
>
> Tlf. 901 42 025
>
> e-post: ragnhild@gmu.no
>
> Adresse: Sløvågen 2, 5960 Dalsøyra
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>
>  
>
>  
>
>  
>
> Fra: Njål Hansen <njaha@beat.no>
> Sendt: mandag 8. mai 2023 11:11
> Til: Audhild Schaathun <audhild.schaathun@enivest.net>
> Kopi: Ragnhild Undertun <ragnhild@gmu.no>
> Emne: Re: Val GMU
>
>  
>
>  
>
> Da har samtlige styremedlemmer sagt ja til å stille som styrekandidater i perioden fram
til ekstraordinær gen fors i høst.
>
>  
>
> Her er valgnemndas grunngiving (Audhild, gi beskjed om du ønsker å justere noe):
>
>  
>
> Det blir i løpet av 2023 strategiske endringer i selskapet og det legges opp til en
ekstraordinær generalforsamling i løpet av høsten.
>
>  
>
> Styret som velges nå i juni vil antakelig endres til høsten.
>
>  
>
> Derfor har valgkomiteen forespurt sittende styremedlemmer om å ta gjenvalg. Samtlige
har takket ja til det.
>
>  
>
> Valgnemnda nominerer følgende styre:
>
> Hallvard Oppedal – på val – Gulen kommune
> Karstein Totland – (2022 – 2024) – Masfjorden kommune
> Sigmund Holmaas – på val – næringslivsrepr.
> Marte Sleire Hatlevik – på val – næringslivsrepr.
> Lina Braanaas Utne – (2022 – 2024) – næringslivsrepr.
> Beate S. Korsøen – (2022 – 2024) – næringslivsrepr.
> Karl Vågstøl – (2022 -2024) Vestland fylke
>
>  
>
>  
>
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>  
>
>
> Best regards,
>
> Njål Hansen
>
> CEO 
>
> Beat Technology AS
>
> +4797061370
>
>  
>
>  
>
> fre. 5. mai 2023 kl. 16:11 skrev Audhild Schaathun <audhild.schaathun@enivest.net>:
>
> Hei!
>
>  
>
> Karstein Totland, Hallvard Oppedal, Karl Vågstøl: Alle har sagt ja til i sitte i styret fram
til ekstraordinær generalforsamling.  God helg!
>
>  
>
> Helsing Audhild
>
>  
>
> Sendt fra E-post for Windows
>
>  
>
> Fra: Njål Hansen
> Sendt: fredag 5. mai 2023 kl. 09:35
> Til: Audhild Schaathun
> Kopi: Ragnhild Undertun
> Emne: Re: Val GMU
>
>  
>
> Jeg tar representantene fra næringslivet.
>
>  
>
> Jeg trenger også telefonnummer til dem.
>
>
> Best regards,
>
> Njål Hansen
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>
> CEO 
>
> Beat Technology AS
>
> +4797061370
>
>  
>
>  
>
> fre. 5. mai 2023 kl. 09:31 skrev Audhild Schaathun <audhild.schaathun@enivest.net>:
>
> Hei!
>
> Einig i alt du skriv. Tek du næringslivsrepr og så tek eg dei andre?  Skriv du eller eg ei
kort grunngjeving som skal følgje innstillinga vår til generalforsamlinga? Og Ragnhild: Eg
har ikkje lenger tlfnr til styremedlemene. Kan du sende meg dei?
>
>  
>
> Helsing Audhild
>
>  
>
>  
>
> Sendt fra E-post for Windows
>
>  
>
> Fra: Njål Hansen
> Sendt: fredag 5. mai 2023 kl. 07:47
> Til: Ragnhild Undertun
> Kopi: audhild.schaathun@enivest.net
> Emne: Re: Val GMU
>
>  
>
>  
>
> Hei,
>
>  
>
> Jeg har anledning til å bidra i valgkomiteen nå til våren.
>
>  
>
> Audhild, skal vi fordele listen av styremedlemmer så ser vi om samtlige blir med til
høsten?
>
>  
>
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> Ved et skifte av styremedlemmer til høsten er det vel greit at avtroppende medlemmer
går inn i ny valgkomité slik at vi er ferdige med jobben med denne generalforamlingen?
>
>  
>
> Best regards,
>
> Njål Hansen
>
> CEO 
>
> Beat Technology AS
>
> +4797061370
>
>  
>
>  
>
> tor. 4. mai 2023 kl. 14:05 skrev Ragnhild Undertun <ragnhild@gmu.no>:
>
> Hei,
>
> Eg har ikkje klart å finne noko om valnemnd frå i fjor og tek utgangspunkt i at de
framleis står som valnemnd etter at Steinar takka for seg i fjor? Håpar i alle fall det
ettersom dette ikkje var oppe på GF i fjor og eg ikkje kan finne noko i innstillinga.
>
> Kan me ha gløymt det? I så fall må eg berre spørje pent om ny jobb.
>
> (Har elles forsøkt å ringe deg Njål?)
>
>  
>
> Dette er året er generalforsamling sett til 09. juni, (truleg på Skjerjehamn).
>
> Styret i GMU har sett slik ut for 2023/2023:
> Hallvard Oppedal – på val – Gulen kommune
> Karstein Totland – (2022 – 2024) – Masfjorden kommune
> Sigmund Holmaas – på val – næringslivsrepr.
> Marte Sleire Hatlevik – på val – næringslivsrepr.
> Lina Braanaas Utne – (2022 – 2024) – næringslivsrepr.
> Beate S. Korsøen – (2022 – 2024) – næringslivsrepr.
> Karl Vågstøl – (2022 -2024) Vestland fylke
>
>  
>
> Til informasjon:
>
> Eigarane er (framleis) ikkje ferdig med forhandlingar rundt korleis ein gjer opp
eigarskapen til fylket og evt SIVA, det kan vere at dette er avgjort til GF og eigarmøte
09.06, men trur det skal halde hardt å få dette til slik at ein får det med i sakliste til GF,
(seinast 26.05), det vil difor truleg vere mest aktuelt å avgjere dette ved ei ekstraordinær
generalforsamling ila hausten. Eit anna moment er at begge ordførarane gir seg ved
kommunevalet til hausten, (leiar og nestleiar i GMU sitt styre). Det er sannsynleg at
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kommunane vil ynskje å fortsette med at ordførarar blir utpeika til å sitte i styret, dette
gjeld også fylket som peikar ut sitt medlem til GMU sitt styre, (evt. går ut dersom
eigarskapen blir avslutta). Begge desse momenta gjer at ein må planlegge for ei
ekstraordinær generalforsamling til hausten
>
> Med bakgrunn i dette er det mest ideelle at noverande styre sit fram til eo. GF og at val
til nytt styre blir gjort i samband med denne. Dersom nokon absolutt ikkje vil vere
>
> med vidare, seier vedtektene dette:
>
> §5
>
> Selskapet skal ha eit styre med frå 3-9 personar, tillegg kan det velgjast frå 1 til 3
varamedlemmer. Styremedlemmane blir valt for 2 år, men slik at kun halvparten av
medlemmane er på val kvart år.  Minst 50% av styremedlemmene skal veljast frå
næringslivet i Gulen og Masfjorden kommunar. Styremedlemmane blir valt for to år, men
slik at kun halvparten av medlemmane er på val kvart år. Generalforsamlinga vel styreleiar
og nestleiar. Styret vert forplikta av styrets leiar og nestleiar i fellesskap. Styret kan
meddela prokura. Styret tilset dagleg leiar.
>
>  
>
> Spørsmålet blir då om ein skal utpeike ny valnemnd fram til hausten, eller om de kan
sitje fram til e.o. generalforsamling? Styret må også ta ein diskusjon på om ein faktisk skal
gå vidare med 7 styrerep., det vil kanskje vere naturleg å redusere til t.d. 5 når ein står att
med berre to eigarar? 3 frå næringslivet/2 frå det offentlege.
>
> Styret har diskutert om det bør vere ei formulering om at dei som går ut frå styret dannar
ny valnemnd, men for at ikkje nokon av dykk skal måtte sitte lenger, må ein truleg ta
høgde for at nokon eksterne også må inn her. – Sånn i tilfelle ingen går av.. .
>
>
> Dersom endringar i vedtektene kan t.d. ny valnemnd sjå slik ut:  Karstein, Hallvard og
evt. Marte eller Sigmund/evt. ein ekstern/ ein av dykk fortset.  Skal ideelt sett vere 3 stk.
>
>  
>
> Dersom noko er uklart, berre gje meg ein lyd.
>
>  
>
>  
>
> Med venleg helsing
>
> Ragnhild Undertun
> Dagleg leiar
>
> Tlf. 901 42 025
>
> e-post: ragnhild@gmu.no
>
> Adresse: Sløvågen 2, 5960 Dalsøyra
>
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>  
>
>  
>
>  


